

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី ២៦ ខែមិថុនាឆ្នាំ ២០២០

ទំនាក់ទំនង៖ មជ្ឈមណ្ឌលព័ត៌មានរួមនៃទីក្រុងឡងប៊ិច 562.570.NEWS(6397) jic@longbeach.gov

សម្រាប់សេចក្តីប្រកាសជាបន្ទាន់

ទីក្រុងឡងប៊ិចប្រកាសបើកអាជីវកម្មថែសម្បជញ្ជូននិងថែខ្លួនបន្ថែម

ទីក្រុងឡងប៊ិច, រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា - ទីក្រុងឡងប៊ិចបានប្រកាសថាយោងទៅតាមបទបញ្ជាសុខភាព "រក្សាសុវត្ថិភាពដោយនៅផ្ទះ" បច្ចុប្បន្នហាងថែសម្បជញ្ជូននិងថែខ្លួនជាច្រើននឹងត្រូវអនុញ្ញាតឱ្យបើកឡើងវិញនៅថ្ងៃនេះថ្ងៃសុក្រទី ២៦ ខែមិថុនាដោយតម្រូវឱ្យមានការអនុវត្តរាងកាយឱ្យនៅឃ្លាតឆ្ងាយពីគ្នានិងការអនុវត្តអនាម័យដើម្បីការពារពីការរាលដាលនៃ COVID-19។ ហាងសាក់លើស្បែក សេវាកម្មគ្រឿងសំអាង និងអ្នកជំនាញខាងសិល្បៈរាងកាយស្ថិតក្នុងចំណោមអាជីវកម្មដែលឥឡូវនេះនឹងអាចបើកជាថ្មីបាន។

ហាងថែសម្បជញ្ជូននិងថែខ្លួនអាចបើកដំណើរការឡើងវិញព្រមជាមួយនឹងការដាក់កម្រិតខ្លះនិងការអនុវត្តពិធីសារសុវត្ថិភាពត្រឹមត្រូវដូចជាការបង្កើតឱ្យមានចម្ងាយអប្បបរមាយ៉ាងហោច ៦ ហ្វីតរវាងស្ថានីយ៍សេវាកម្មនីមួយៗនិងការធ្វើអនាម័យជាញឹកញាប់លើផ្ទៃដែលប៉ះជាញឹកញាប់ក៏ដូចជាការដាក់កំណត់លើចំនួនអតិថិជនផងដែរ។ គឺជាតម្រូវការដែលទាំងនិយោជិកនិងអតិថិជនត្រូវពាក់របាំងមុខហើយអ្នកផ្តល់សេវាត្រូវតែពាក់ទាំងរបាំងមុខនិងខែលការពារមុខនៅពេលផ្តល់សេវាកម្មថែសម្បជញ្ជូនថែខ្លួនដែលតម្រូវឱ្យអតិថិជនដោះរបាំងមុខចេញដើម្បីផ្តល់សេវាកម្មបាន។ ពិធីសារសុវត្ថិភាពដែលត្រូវអនុវត្តនឹងចែងនៅក្នុងបទបញ្ជាសុខភាពចុងក្រោយដែលត្រូវបានកែប្រែ។

ទីក្រុងឡងប៊ិចកំពុងចែកខែលការពារមុខដោយឥតគិតថ្លៃដល់អាជីវកម្មថែសម្បជញ្ជូននិងថែខ្លួនដែលមានមូលដ្ឋាននៅឡងប៊ិចរួមជាមួយបារនិងភោជនីយដ្ឋានចាប់ពីម៉ោង ២ រសៀលដល់ម៉ោង ៤ ល្ងាចថ្ងៃនេះ

ថ្ងៃទី ២៦ ខែមិថុនានិងនៅថ្ងៃពុធទី ១ ខែកក្កដានៅក្នុងចំណាតរថយន្តទីស្នាក់ការកណ្តាលរបស់មន្ទីរពន្ធដារក្រុងឡងប៊ិចដែលមានទីតាំងនៅ 3205 Lakewood Blvd។ ខែលការពារមុខមានកំណត់ត្រឹម ២០ ខែលក្នុងមួយហាងហើយអ្នកដែលមកដល់មុននឹងត្រូវបម្រើមុនរហូតទាល់តែខែលអស់។ ទីក្រុងឡងប៊ិចបានចាប់ផ្តើមចែកខែលការពារមុខដោយឥតគិតថ្លៃដល់អាជីវកម្មដែលមានមូលដ្ឋាននៅឡងប៊ិចកាលពីខែឧសភាហើយរហូតដល់ពេលនេះបានផ្តល់ជិត 6,500 ខែលហើយ។

រោងកុននិងកន្លែងកម្សាន្តជាលក្ខណៈគ្រួសារដូចជាកន្លែងបោះបូលកន្លែងវាយកូនហ្គោលខ្នាតតូចនិងកន្លែងលេងល្បែងអែកខែតសម្រាប់ក្មេងគឺនៅតែបិទនៅឡងប៊ិច។

សកម្មភាពនេះត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយមន្ត្រីសុខាភិបាលទីក្រុងគឺវេជ្ជបណ្ឌិត Anissa Davis និងយោងទៅតាមអំណាចបន្ទាន់ (Emergency Powers) ដែលផ្តល់ទៅឱ្យអ្នកគ្រប់គ្រងក្រុងតាមរយៈការប្រកាសអាសន្នក្នុងតំបន់ ([Proclamation of Local Emergency](#))។ បទបញ្ជានេះមានប្រសិទ្ធភាពភ្លាមៗនៅថ្ងៃទី ១២ ខែមិថុនាឆ្នាំ ២០២០ ហើយនឹងបន្តរហូតដល់បទបញ្ជានេះត្រូវបានពន្យារពេលដកហូតវិញឬកែប្រែជាលាយលក្ខណ៍អក្សរដោយមន្ត្រីសុខាភិបាល។

សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗអំពីជំងឺកូវីដ-១៩រួមទាំងព័ត៌មានលម្អិតអំពីអ្វីដែលទីក្រុងឡងប៊ិចកំពុងអនុវត្តដើម្បីការពារសុវត្ថិភាពដល់ប្រជាជនសូមមេត្តាចូលទៅកាន់គេហទំព័រ longbeach.gov/COVID19 ហើយតាមដាន @LongBeachCity នៅលើបណ្តាញសង្គមហ្វេសប៊ុក ធ្វីតធ័រ និង Instagram។

###